
 PARGAS STAD 

RÅDET FÖR PERSONER MED FUNKTIONSNEDSÄTTNING 

Tid: torsdag 2.11.2023 kl.12.00 – 13.55 

Plats:  Styrhytten, stadshuset 

 
Närvarande: Bäckström Nina  ordförande 

Alstrand Ulla  medlem 
Andersson Christian vice ordförande       avlägsnade sig kl. 13.52 

  Lehtilä Elina  medlem        avlägsnade sig kl. 13.45 
  Lindman-Korpi Regina medlem   
  Nordström Mats medlem        avlägsnade sig kl. 13.25 
  Stolzmann Marianna medlem        anlände            kl. 12.10  
 
  Knuts Åsa  sekreterare 
 
Extra:  Helin Robert  Mats Nordströms handledare   avlägsnade sig kl.13.25 
  Saaristo-Levin Heidi planläggningschef                § 38 
  Räsänen Anni  planerare                                         § 38 
 
 § 36 Öppnande av mötet. 

Ordföranden öppnade mötet kl. 12.00. 
 

 § 37 Mötets laglighet och sammankallande. 
 Ordföranden konstaterade mötet vara lagenligt sammankallat och beslutfört. 
 
§ 38 Presentation av Pargas Havis detaljplan/planläggningschef Heidi Saaristo-Levin. Rådets 

utlåtande om planen. 
Rådet fick ta del av Pargas Havis detaljplan angående det planerade centret för idrottvälmående 
och fritid i anslutning till Norrbystrand. Förhoppningen är att området skall utvecklas till en ny 
attraktion i Pargas. På plats fanns förutom planläggningschef Heidi Saaristo-Levin även planerare  
Anni Räsänen. Efter presentationen fick rådets medlemmar ställa frågor. Under presentationen  
framkom det att man även i planeringen av projektet bl.a i ishallen tagit tillgänglighetsfrågor i  
beaktande. Rådet ombedes ge ett utlåtande om planen senast 13.11.2023. 

 
 § 39 Rådet för personer med funktionsnedsättning 2023-2025. 

Rådet består av ordförande Nina Bäckström, vice ordförande Christian Andersson, Ulla Alstrand, 
Elina Lehtilä, Regina Lindman-Korpi, Mats Nordström, Marianna Stolzmann. Åsa Knuts fungerar 
som sekreterare. 
 

  § 40 Justering av protokollet från senaste möte. 
 Protokollet från senaste möte justerades. 
 
 



 § 41  Presentation av påverkningsorganen för fullmäktige 13.11. 
På fullmäktigemötet 13.11 kommer stadens påverkningsorgan att presentera sig för fullmäktige. 
Ordföranden Nina Bäckström presenterar rådet för personer med funktionsnedsättning. Om det 
finns någon annan från rådet som är intresserad av att medverka är det bara att komma till 
mötet. Ordföranden lovade skicka e-post till medlemmarna om vilka frågor hon tänker ta upp på 
mötet. 
 

 § 42 Utse mottagare för årets tillgänglighetsgärningspris. 
Rådet beslöt att tilldela årets tillgänglighetsgärningspris till K-market Korpo Handel med 
motiveringen: efter butikens tillbyggnad finns det mera utrymme mellan hyllorna, gjort 
ingången mera tillgänglighetsvänlig, det har skaffats utebänkar att vila på och parkeringen håller 
på att förstoras. Sekreteraren kontaktar ÅU:s och Pargas Kungörelsers redaktör för att få 
publicitet för evenemanget när vi vet hur det ordnas.  

 
 § 43 Tillgänglighetsärenden 

Korpo församlingshem är färdigt renoverat: inva- WC byggd, hörselslinga finns men den är inte 
ännu kontrollerad. 
 
Mats Nordström har med sin handledare Robert Helin kontrollerat några fastigheters 
tillgänglighet: 
- Äventyrsgolfen: kanterna märkta men lite slitna 
- Kotipizza vid Köpmansgatan: inva-WC finns men ingången är inte handikappvänlig 
- Booklet: vid Booklets ingång finns en liten ramp. Butiksägaren har kontaktat disponenten 

med önskan om en bättre ramp. 
- Pizzeria Torino: Inva-WC finns, smal ingång, ramp finns 
- Suntti: sommarrestaurang, stängd för tillfället. Reparation på gång. Kollas upp på våren.  

 
 
§ 44 Övriga ärenden 
 Fr.o.m nästa möte kommer vi att införa en paragraf där var och en får taltur för att berätta om 

något från sin förening.  
 
 Mats Nordströms önskar att någon kan komma och presentera rådet på något av föreningens 

möten. Vi tar upp frågan på ett senare möte, först i tur står presentationen av rådet för full-
mäktige. 
 
Elina Lehtilä meddelade att färdtjänsten för januari nu är fakturerad men en förklaring på vad 
fakturasumman består av fattas. 
 
Rådet beslöt göra ett initiativ om att få en tillgänglig simstrand till Pargas. Staden borde inskaffa 
en gummimatta som från strandkanten går direkt ner i vattnet. Då kunde rullstolsbundna lätt 
komma ner i vattnet för att simma. Mattan borde låsas in till natten så ingen kan förstöra den. 
Ordföranden formulerar initiativet. 
 
Äldrerådet har bjudit in vårt råd till ett gemensamt möte som planeras till 28.11.kl. 12. Även 
Kimitoöns råd för äldre och personer med funktionsnedsättning är inbjudna till detta möte. 
 
 



  
  § 35 Följande möte  

Följande möte planeras till 28.11.  

 

 

Pargas 2.11.2023 

 

_______________________   _________________________ 

 Nina Bäckström     Åsa Knuts 
 ordförande     sekreterare 
  

  

 

 

 

 

 

 

  
  

 
 

 
  


